[bookmark: _GoBack]SUMMER MISSION TRIP TO APPALACHIA VA
維州阿巴拉千山區家庭宣教之旅
(July 21-26, 2019, open for ages 5 and up!)
（7月21日到26日、要求參加者大於5歲）
CCC will be coordinating a week-long Summer Missions trip from July 21-26 to serve citizens in and around Appalachia, VA!  Cost is $395/person all-inclusive, but we will work together on fundraising.  Work projects will be dependent on group capabilities and may include:
· Building Relationships: Ministering to those who feel forgotten, primarily to the elderly through games, crafts, singing songs, and telling stories etc.
· Home Restoration/Work Projects: Partner with a non-profit ministry that helps with basic home repairs and cleaning to the elderly or home-bound individuals.
Appalachia VA: Despite vast natural resources and beauty beyond measure, residents suffer from poverty and despair daily. Unemployment tracks higher than the national average, and many people in this area work in low-paying jobs below their skill level. Many are also jobless and lacking in educational resources. The people of the Appalachian Mountains are strong and come from a legacy of hard work, but years of discouragement have taken their toll.
The work group is limited to 30 people, so please "sign up" asap by informing Aaron Woo, aaron.woo@cccdc.com of your intent.  Once the group is determined, we will meet to discuss fundraising and further details.
家庭宣教之旅：宣教委員會籌劃從7月21日到26日、為期一周的家庭宣教之旅，要求參加者大於5歲。該事工服務於維州阿巴拉千山區有需要的居民。教會將為事工籌款，滿足每人所需的費用395美元。參加者必須在一個固定的社區參加綜合性的服事和力所能及的建築性的工作：通過詩歌遊戲服事長者；為年長和行動不便者做基本的修理和整潔工作。參加人數限制在30人內，有興趣者請現在就聯繫胡典倫（aaron_woo@gmail.com）。籌款活動後期公佈。
阿巴拉千山區有豐富的自然資源、風光無限，當地人身體強壯、吃苦耐勞，但受教育程度不高，收入在全國偏低，加之很多人長期失業，大部分人生活貧困。

